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Graag wil ik u voorstellen aan de leden van de Commissie PR & Evenementen. 
 
Redactie Leonvaria: 
Jenni Gerrits, Lisette Huijnink, Barbara van Rijn en Carla Steinmetz. 
 
KCM/ JHD/VD: 
Bert Elshof, Joey v.d. Heijden, Anita Geerdink, Barbara van Rijn, Lisette Huijnink en Carla 
Steinmetz. 
 
Showuitslagen en Leoladder:  
Jenni Gerrits 
 
Wandelingen: 
Joey v.d. Heijden en Carla Steinmetz 
 
Website: 
Lucas Mateijsen, Niels Steinmetz  
 
Facebook: 
Joey v.d. Heijden, Barbara van Rijn, Lisette Huijnink en Carla Steinmetz 
 

 
Sponsor 
We zijn heel blij dat we kunnen mededelen dat Eukanuba ook voor 2023 heeft besloten onze 
hoofdsponsor te blijven voor de KCM. Helaas sponsoren zij door de inflatie de JHD/VD niet 
meer. 
 
Website 
De website is het belangrijkste informatiekanaal van de LHCN, ook in 2022 hebben we 
geprobeerd de website dagelijks bij te houden met het laatste nieuws.  
 
Facebookpagina 
Ook in 2022 hebben wij regelmatig gebruik gemaakt van onze Facebookpagina. Onze pagina 
wordt gebruikt om evenementen, nieuws en de foto’s te posten.    
  
 
 
 



 

 

Leoladder 
In 2022 zijn we van start gegaan met de Leoladder nieuwe stijl. De nieuwe puntentelling was 
even wennen voor iedereen, maar op 29 december werden de eerste winnaars van de 
Leoladder bekend gemaakt.  
De grote ladder reuen werd gewonnen door James van de Toogwijkhoeve en de grote ladder 
teven werd gewonnen door Rosaceae Rhazya. Voor beide geldt nu Eeuwige Roem (zij kunnen 
niet opnieuw een Leoladder winnen). 
 

                                
 
De Jeugdladder reuen werd gewonnen door Jupi Jaj Jej Brut Grande Leonis en de Jeugdladder 
teven werd gewonnen door Kiss Me Once van Tregelaar. Zij mogen beide mee doen aan de 
grote ladders. 
 

                    
 
De Leoladder wordt geheel verzorgd door Jenni Gerrits. Een hele rekenklus voor Jenni die zich 
hier vol overgave op gestort heeft.  
 
Kalender 
Ook in 2022 zijn er weer prachtige foto’s ingestuurd voor de kalender 2023. De jury heeft er 
een hele kluif aan gehad om keuzes te maken uit de ingezonden foto’s. De winnaar van de 
kalender 2023 is geworden Karlien Jespers met de ingezonden foto van Thor. Thor schittert in 
2023 op de cover van de kalender en uiteraard op de cover van de december 2022 editie van 
de Leonvaria. De kalenders waren vanaf 16 november online te koop. In totaal zijn er 35 
kalenders verkocht en 1 kalender is naar de winnaar gegaan. We hopen dat jullie ook in 2023 
weer prachtige foto’s insturen voor de kalender van 2024. We proberen om dit jaar de kalender 
wedstrijd eerder online te zetten zodat de kalender op onze Jonge Hondendag en 
Veteranendag op 9 september 2023, te koop zal zijn in onze LHCN-winkel. 
 

                                  



 

 

 
 
 
Leonvaria 
In juli 2016 heeft de Leonvaria op verzoek van de leden tijdens de ALV een complete 
metamorfose onder gaan. Nu 6 jaar later proberen wij nog steeds iedere editie van de 
Leonvaria nog aantrekkelijker te maken voor u. Niet alleen qua uiterlijk, maar ook met veel 
informatieve artikelen, nieuws, showuitslagen van binnen- en buitenland en prachtige 
ingezonden foto’s van onze geliefde viervoeters door onze leden.   
  
In 2022 liepen we tegen problemen aan met het drukken van de Leonvaria. Regelmatig 
moesten wij langer wachten op onze drukker dan we gewend waren. Het langer wachten op 
het drukwerk is niet te wijten aan de drukker, ook zij lopen tegen problemen aan met 
bijvoorbeeld de aanlevering van grondstoffen en materiaal voor hun apparatuur.  Door deze 
problemen hebben wij besloten de uiterlijke inleverdata voor kopij voor de Leonvaria in 2023 
naar voren te halen. Hiermee kunnen we ervoor zorgen dat iedere editie tijdig bij jullie op de 
deurmat ligt.  
 
Onderstaande adverteerders hebben in 2022 hun advertentie geplaatst in de Leonvaria: 
Eukanuba (sponsor), Cavom/ VDM diervoeders, Energique, Copy&Co, Trimsalon ‘t Hoekje van 
Sylvana Wagenvoort,  Chalet Pidoux van Monique en Ad v.d. Berg, Vishandel van Gilst van 
Giovanni Luitgaarden en Bluet Foto van Barbara van Rijn. 
 
In 2022 hadden we een gemiddelde oplage van 476 gedrukte en 126 digitale Leonvaria ’s. 
 
De gehele redactie heeft zich in 2022 voor 100% voor jullie ingezet om een mooi en informatief 
product bij jullie af te leveren. Iets wat we in 2023 met veel plezier zullen voortzetten.   
 
 
Evenementen: 
 
Animal Event 
In 2022 hadden wij ons opgegeven voor Animal Event, maar werden helaas 
uitgeloot. We geven de moed niet op en gaan ons wanneer het weer mogelijk is, wederom 
aanmelden voor Animal Event 2023. 
 
Wandelingen: 
In 2022 hebben we 2 wandelingen kunnen organiseren. De Nieuwjaarswandeling moesten we 
annuleren vanwege de COVID-19 maatregelen die er toen nog waren. Gelukkig mochten we in 
maart onze Belgisch-Nederlandse wandeling in Chaam wel organiseren en hadden een grote 
opkomst. Er hadden zich 221 wandelaars met 153 Leonbergers ingeschreven. In totaal hebben 
er 154 wandelaars gebruik gemaakt van het georganiseerde “all you can eat” kipsaté-
hamburger of vegetarisch buffet, welke weer uitstekend verzorgd was door de Steengroeve in 
Chaam. 
 
De tweede wandeling was een heerlijke strandwandeling in Zandvoort aan zee. Voor deze 
wandeling hadden zich 115 wandelaars aangemeld met 79 Leonbergers. We hebben ons 
verzameld bij strandrestaurant & paviljoen Meijer aan zee, waar we hartelijk werden 



 

 

ontvangen. Om 11:30 uur zijn we gestart met een heerlijke wandeling aan het strand waar 
zowel mens als dier van de zee, de wind en elkaar genoten hebben. Na afloop hebben nog veel 
wandelaars gezamenlijk wat gedronken en/of gegeten bij strandrestaurant & paviljoen Meijer 
aan zee. Het was zo’n succes dat we 15 oktober 2023 weer gaan wandelen in Zandvoort. 
 
Helaas was dit het laatste jaar dat we in grote getalen konden wandelen in bosrijke gebieden, 
duinen of heide. Na de Belgisch-Nederlandse wandeling kregen we een officiële waarschuwing 
van Staatsbosbeheer. Als we een wandeling willen organiseren, dan moeten we hier 
tegenwoordig schriftelijk toestemming voor vragen bij Staatsbosbeheer of bij 
Natuurmonumenten, met in de aanvraag de exacte gps-coördinaten waar we gaan wandelen, 
het aantal wandelaars en honden. Alle natuurgebieden zijn in beheer van Staatsbosbeheer.  
Op de eerste aanvraag die we hebben gedaan voor onze Belgisch-Nederlandse wandeling, 
kregen we een harde afwijzing. De reden hiervoor is dat we een te grote groep zijn en onze 
honden, volgens hen, in het losloopgebied voor de nodige conflicten zorgen met andere 
loslopende honden. We zijn alleen welkom met een beperkt aantal wandelaars en honden of 
we moeten een andere route wandelen en meestal zijn deze routes dan enkel aangelijnd. Vaak 
houdt dat in dat we dan weg moeten uit het losloopgebied en wegen of fietspaden moet 
oversteken. Om hier te kunnen wandelen is dan weer toestemming nodig van de 
desbetreffende gemeente. Dit alles heeft ervoor gezorgd dat we in de toekomst de 
inschrijvingen voor wandelingen verplicht stellen.  
 
KCM: 
Voor het eerst in 2 jaar mochten we op 18 juni 2022 onze jaarlijkse KCM weer organiseren. Ook 
ditmaal op het Erkemederstrand in Zeewolde. Naar alle waarschijnlijkheid zal 2023 het laatste 
jaar zijn dat we naar het Erkemederstrand gaan, omdat het Erkemederstrand van eigenaar 
gewisseld is en er andere regels gelden. 
 
Onderstaande keurmeesters waren voor de KCM in 2020 al uitgenodigd. Helaas moesten wij 
deze KCM en de KCM in 2021 annuleren, maar gelukkig waren alle 3 de keurmeesters bereid 
om in 2022 alsnog te komen keuren. 
 
Mw. Valérie Bontems (FR), Dhr. Daniel Krebes (DE), Mw. Carin v.d. Sijs (NL). 
 
In 2022 hadden we 124 inschrijvingen. Door de voorspelde warmte zijn we eerder begonnen 
met keuren, honden werden 1 voor 1 de ring in geroepen voor hun keuring, de overige 
exposanten en honden konden achter de keurmeesters in de tenten in de schaduw blijven. Na 
afloop gingen de meeste exposanten dan ook met hun honden een verfrissende duik nemen in 
het meer aan het Erkemederstrand. 
 
Maar liefst 11 kinderen betraden de ring en showden zichzelf in combinatie met hun fraai 
uitgedoste honden, het thema was dit jaar boerderijdieren.  Alle deelnemers hebben het 
geweldig gedaan. Voor keurmeester Carin v.d. Sijs was het dan ook onmogelijk om een keuze te 
maken. Alle kinderen en honden zagen er zo prachtig uit dat ze van haar allemaal, heel 
verdiend,  de eerste plaats kregen. Onze buitenlandse keurmeesters keken hun ogen uit, zo 
geweldig vonden ze het. Na de show vertelden beiden dat ze van de kind-hond show genoten 
hadden. 
 
 



 

 

De Clubwinnaar 2022 was Rosaceae Oreocereus. 
 
 

                        
 
 
De 2 buitenlandse keurmeesters Valérie Bontems (FR) en Daniel Krebes (DE) 
waren beiden zeer tevreden over de Leonbergers die uitgebracht werden. Vooral over het 
botwerk en de ruggen van de Leonbergers waren ze zeer te spreken. Door de hoge kwaliteit 
van de honden die werden uitgebracht, hadden de keurmeesters het soms moeilijk met het 
maken van hun keuzes. Ook de diversiteit bij met name de teven, viel positief op. Beiden waren 
ook blij verrast door de warme ontvangst op onze KCM.  
 
Ook dit jaar stond er weer een team van vrijwilligers voor jullie klaar om van deze dag een 
geslaagde dag voor iedereen te maken. Zonder al deze vrijwilligers zou het voor ons een 
onmogelijke taak zijn de KCM zo soepel te laten verlopen.  
 
Onze sponsor Eukanuba, heeft ook dit jaar weer op de KCM voor alle geplaatste honden een 
zak voer gesponsord. Sancuray van der Mee vertegenwoordigde deze dag niet alleen Eukanuba, 
maar kwam ook spontaan, daar waar nodig, ons team ondersteunen. 
 
Grote dank aan jullie allemaal, dankzij jullie allemaal was de KCM 2022 een zeer geslaagde dag. 
 
JHD/VD: 
Net als in 2021 werd ook in 2022, naast de Jonge Hondendag, een Veteranendag 
georganiseerd.  
In totaal waren er 101 inschrijvingen. De uitgenodigde keurmeesters Dhr. Guido Puts, 
Dhr. Maarte Nuijen, Mw. Wendy van Dijk en Mw. Margit Kortleve waren zeer te spreken over 
de jonge honden en veteranen die werden uitgebracht. Helaas kon men na de JHD/VD niet 
gaan zwemmen vanwege blauwalg in het water. Net als de KCM zal ook de JHD/VD vanaf 2024 
ergens anders plaats vinden. 
 
 
 
Commissaris PR & Evenementen 
Carla Steinmetz 


